
 Åseda Hembygdsförening styrelsemötesprotokoll fört den 19/3 2018
hos Krister Pettersson, Åseda

Närvarande: Lisbet Bengtsson, Krister Pettersson, Sven-Ivar Svensson, Karl-Erik Karlsson och 
Tommy Bengtsson. 

1. Ordförande Krister Pettersson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

2. Dagordningen lästes igenom och godkändes.

3. Konstituerande av styrelsen.

           Ordförande Krister Pettersson

           V. ordförande Tommy Bengtsson

           Sekreterare: Lisbet Bengtsson

           Kassör: Sven-Ivar Svensson

           Ledamot: Karl-Erik Karlsson

           Ansvar byggnader: Vakant

           Ansvar Lotter: Lisbet Bengtsson

           Ansvar Uthyrning: Brita Johansson

           Ansvar Hemsidan: Sven-Ivar Svensson

           Ansvar Facebook: Agneta Håkansson, Lisbet Bengtsson

           Firmatecknare var för sig är: Krister Pettersson och Sven-Ivar Svensson

4. Till protokolljusterare för dagens möte valdes Karl-Erik Karlsson.

5. Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.

6. Ekonomisk rapport. Inkomster januari-mars 14 245:-. Cirka 8 000:- som gåvor vid Kalle 
Sjögrens begravning. Utgifter 29 821:-. Försäkringar och el. Vi kommer att flytta våra 
tillgångar som finns på Swedbank i Åseda till Sparbanken Virserum.

7. Arbetsbeskrivningar. Krister har sammanställt ansvarsområden och vad de innebär.

8. Projektfördelning. Tommy Bengtsson och Karl-Erik Karlsson ansvarar för ihopdragning av 
ladugården. Projektet får en summa av 2 000:- att använda. Sven-Ivar Svensson har 
ansvaret för biblioteket. Även detta projekt får 2 000:- att använda.

9.  Åsedabygden 2018. Lars-Gunnar Erlandsson kommer med bidrag till boken. Det finns en 
FB-sida som heter Gamla Åsedabilder. Där finns en hel del bilder som vi kan använda i 
boken.



10. Åseda Folkets Park. Förfrågan om vi vill hjälpa till. Och vi är intresserade. Sven-Ivar tar 
kontakt med Frida. Förfrågan om vi kan hjälpa till den 10/5 då de ska ha Nostalgifest där. 
Vi är flera som vill hjälpa till. Vi har köpt andelar i Parken. De kostar 10:-/styck. Vi har köpt
200 stycken. Alltså för en summa av 2 000:-. Vi funderar på att ha pubkvällar i Mörtelek. 
Vi ska försöka att utbilda någon/några till alkoholansvariga. Jobbar vidare på detta.

11.Övriga frågor. Vi har fått en tavla med Åsedamotiv av Liselott Modigh. Vi funderar på att 
trycka upp vykort, planscher med motiv från Åseda att ha till försäljning. Detta i samarbete
med Smålandsrosteriet. Sven-Ivar håller kontakten med dem.

12.Nästa möte blir den 16/4 kl. 18.30 i Mörtelek.

13. Krister avslutade mötet och tackade för visat intresse. Han ordnade också med fikat.

Sekreterare Ordförande Justerare
Lisbet Bengtsson Krister Pettersson Karl-Erik Karlsson


